
J E G Y Z � K Ö N Y V 
 

Készült: Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testületének 2004. december 13-án 
megtartott ülésér�l. 
 
Jelen vannak: A polgármester, a jegyz�, a települési képvisel�k a mellékelt jelenléti ív 
alapján.  
 
Benkó István: Köszöntötte a megjelenteket. A testületi ülést az SZMSZ-nek megfelel�en 
hívtam össze. A határozatképesség megállapítása után az ülést megnyitotta. Kérem, hogy 
hozzászólásaikat, észrevételeiket az SZMSZ-ben foglaltaknak megfelel�en tegyék meg, ne 
vegyük igénybe feleslegesen egymás idejét és türelmét. Jegyz�könyv hitelesít�nek László 
Ferencet javaslom megválasztani.  
 
László Ferenc: Sajnos nem tudom vállalni, mert csak 20,00 óráig tudok itt maradni az ülésen.  
 
Benkó István: Javaslom Farkas Ferencet jegyz�könyvhitelesít�nek megválasztani. 
Amennyiben nincs más javaslat, ki fogadja el Farkas Ferencet jegyz�könyvhitelesít�nek? 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal Farkas Ferencet jegyz�könyvhitelesít�nek 
megválasztotta.  
 
(Kecser István települési képvisel� megérkezett a testületi ülésre.) 
 
Benkó István: A lejárt határidej� határozatok végrehajtásáról jelentést a  képvisel�k 
megkapták.  Kérem ,tegyék fel kérdéseiket, mondják el észrevételeiket. Amennyiben nincs 
kérdés, észrevétel javaslom a lejárt határidej� határozatok végrehajtásáról szóló beszámoló 
elfogadását. 
 
A képvisel�-testület egyhangú szavazati aránnyal elfogadta  a lejárt határidej� határozatok 
végrehajtásáról szóló beszámolót. 
 
Benkó István: Javaslatot teszek a meghívóban szerepl� napirendek tárgyalására.  
 
Cseri Péter: Foglalkozzunk-e  a piacfelügyel� személyével, mert most az ülés el�tt kaptunk 
kézhez a piaccal kapcsolatban egy másik anyagot  is? 
 
Benkó István:  Pár gondolattal foglalkozzunk vele. Amit most kaptunk kézhez, azzal ne 
foglalkozzunk, mert nincs el�készítve.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Egy határozatot kell hoznia a testületnek a Falumúzeumra benyújtott 
pályázattal kapcsolatban.  
 
Lányi György: Az el�z� testületi ülésr�l maradt a Szent István Általános Iskola b�vítésével 
kapcsolatos döntés, valamint a bizottságok küls� tagjainak díjazása. Ezeket kérem most 
napirendre felvenni.  
 
Lukács István: Az ipar�zési adóval kapcsolatos javaslat napirendre történ� felvételét is 
javaslom.  
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Lukács István: A bejelentések között szeretnék pár szót szólni két pályázatról az egyik a 
véd�n�i szolgálattal kapcsolatos, a másik az iskolai berendezések vásárlásával kapcsolatos.  
 
Benkó István:  Ki fogadja el az elhangzott módosításokkal a napirend tárgyalását? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1./ 2005. évi költségvetés el�készítésével kapcsolatos feladatok megbeszélése. 
 
 El�adó:   Benkó István polgármester 
    Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
2./ Polgármesteri Hivatal munkájáról szóló beszámoló. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
 
3./ Bizottságok 2005.  évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása.   
 
 El�adó:  bizottságok elnökei 
 
4./ Egyebek: 
 
a./ Zártkerti lakosok közvilágítással kapcsolatos kérdése. 
  
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
     Jegyz� 
 
b./ Faluszolga Kft-vel kötend� vállalkozási keretszerz�dések megtárgyalása. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
 
c./ Béke utca lakók fekv�rend�r elhelyezésével kapcsolatos kérelme.  
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
 
d./ Schafer Róbert ingatlan ügye. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
 
e./ Kiss-Tápay-Viszlói Ügyvédi Irodával kötött megállapodás tárgyalása. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
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f./ Képvisel�i indítvány. 
 
 El�adó:  Cseri Péter 
    Települési képvisel� 
 
g./ Képvisel�i indítvány. 
 
 El�adó:  Horinka László 
    Települési képvisel� 
 
h./ Képvisel�i indítvány. 
 
 El�adó:  Szücsi Csaba  
    Települési képvisel� 
 
i./ Beadvány  piacfelügyel� személyével kapcsolatban. 
 
 El�adó:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
    Jegyz� 
 
j./  Sápi óvoda partfal pályázatok bontása. 
 
 El�adó:  Benkó István 
    Polgármester 
 
I. NAPIRENDI PONT: 
 
2005. évi költségvetés el�készítésével kapcsolatos feladatok megbeszélése.   
 
Benkó István: Tájékoztatta a képvisel�-testületet a 2005. évi költségvetéssel kapcsolatos 
kérdésekr�l.   
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona, Lukács István, Kiss Tamás,  
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy az étkezési utalványok összege 2005. január 01. napjától 4 
ezer Ft-ra emelkedjen, amit 12 hónapra tervezzünk a közalkalmazottak, köztisztvisel�k 
részére egyaránt.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

370/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete az étkezési utalványok összegét 
2005. január 01. napjától 4.000.- Ft-ban állapítja meg, a kötelez� étkez�kre vonatkozóan a 
természetbeni étkezés fejenkénti összegét havonta 8.000.-Ft-ban állapítja meg, amelyet 2005.  
évi költségvetésben 12 hónappal tervez a költségvetésében.  
 
Határid�: 2004. december 13. 
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Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Benkó István: Ki fogadja el a 2005. évi költségvetés el�készítésével kapcsolatos 
el�terjesztést? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

371/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat megtárgyalta és elfogadta a 2005. évi költségvetés 
el�készítésével kapcsolatos el�terjesztést.  
 
Határid�: 2004. december 13.  
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
II. NAPIRENDI PONT: 
 
Polgármesteri Hivatal munkájáról beszámoló. 
 
Benkó István: Az írásos el�terjesztést a képvisel�k megkapták. Megkérem a jegyz�asszonyt a 
napirendi pont szóbeli el�terjesztésére. 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: A napirenddel kapcsolatos szóbeli kiegészítését ismertette a 
testülettel.  
 
(Horinka László települési képvisel� megérkezett a testületi ülésre.) 
 
Hozzászólók: Cseri Péter, Kecser István, Dr. Papp Ágostonné, Kiss Tamás, Nagy László, 
Gulyásné dr. Gál  Ilona, Benkó István, Kecser István 
 
Benkó István: Javaslom a beszámoló elfogadását.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot 12 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

372/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a 
Polgármesteri Hivatal munkájáról szóló beszámolót.  
 
Határid�: 2004. december 13.  
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona  
   Jegyz� 
 
III. NAPIRENDI PONT: 
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Bizottságok 2005. évi munkatervének megtárgyalása, elfogadása. 
 
Benkó István: Ismertette a testülettel, hogy egyedül a Pénzügyi Bizottság munkaterve érkezett 
meg, ami testületi ülés  el�tt került kiosztásra a képvisel�k között. Javaslom elfogadásra a 
Pénzügyi Bizottság 2005. évi munkatervét.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

373/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta a Pénzügyi 
Bizottság 2005. évi munkatervét. A többi bizottság munkatervét a 2005. januári testületi 
ülésen tárgyalja.  
 
Határid�: 2004. december 13. 
 
Felel�s: Horinka László Pénzügyi Bizottság elnöke 
   Bizottságok elnökei 
 
Egyebek a./ 
 
Zártkerti lakosok közvilágítással kapcsolatos kérdése.  
 
Benkó István: Az írásos beadványt a képvisel�k megkapták, amelyet a Településfejlesztési 
Bizottság tárgyalt. Megkérem Kecser István, mondja el szóbeli kiegészítését.  
 
Kecser István: Ismertette  a testülettel a Településfejlesztési Bizottság javaslatát.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Lukács István 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

374/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Településrendezési Tervben 
megfogalmazott távlati célok végrehajtása és a terület tulajdonosainak érdekében 
megvizsgálja a Besny�i és a Laky d�l� közvilágítással való ellátásának kérdését. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy készíttessen egy költségbecsléssel kiegészített 
tanulmánytervet a fejlesztés pénzügyi és m�szaki feltételeinek tisztázása céljából. Err�l a 
határozatról a kérelmez�ket tájékoztatni kell. 
 
Határid�: 2005. március 31.  
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
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Egyebek c./ 
 
Béke utcai lakók fekv�rend�r elhelyezésével kapcsolatos kérelme.  
 
Benkó István: Megkérte a Településfejlesztési Bizottság elnökét a napirendi pont 
el�terjesztésére, a bizottsági javaslat ismertetésér.  
 
Kecser István: Ismertette a testülettel a Településfejlesztési Bizottság javaslatát.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Kiss Tamás, Benkó István, Cseri Péter, Szücsi Csaba, Kecser 
István 
 
Benkó István: Ki ért egyet a Településfejlesztési Bizottság javaslatával? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 9 igen, 4 nem szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

375/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a közlekedési szabályok (út- és 
forgalmi viszonyoknak megfelel� sebesség megválasztása) megsért�ivel szembeni fellépésre 
nem tartja általánosan alkalmazandó megoldásnak az ún. „fekv�rend�r” elhelyezését, ezért a 
Béke utca lakóinak erre irányuló kérelmét nem kívánja teljesíteni. A Béke utcára 
sebességkorlátozó táblák kihelyezését határozza meg. 
 
Megbízza a polgármestert, hogy a döntésr�l a kérelmez�ket tájékoztassa.  
 
Határid�: 2004. december 31.  
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
További hozzászólók: Kiss Tamás, Benkó István, Cseri Péter 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Béke utcában és a gyermek intézményeknél kihelyezend� 
sebességkorlátozó táblákkal kapcsolatos el�készítést 2005. január végéig, amit Cseri Péter 
végez el.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot 12 igen, 1 nem szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

376/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat:  
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megbízza Cseri Pétert a gyermek 
intézményeknél, valamint a Béke utcában kihelyezend� sebességkorlátozó táblák 
kihelyezésével kapcsolatos el�készít� feladatok elvégzésével 2005. január végéig.  
 
Határid�: 2005. január 31.  
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Felel�s: Cseri Péter 
   Települési képvisel� 
 
Egyebek d./ 
 
Schafer Róbert ingatlan ügye.  
 
Benkó István: Megkérte Kecser Istvánt a napirendi pont ismertetésére. 
 
Kecser István: Ismertette a testülettel a napirenddel kapcsolatban a Településfejlesztési 
Bizottság javaslatát.  
 
Hozzászólók: Benkó István 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 12 igen, 1 nem szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

377/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete – megvizsgálva a Grósz tanyai 
területen tervezett fejlesztések feltételeit – eláll a 0489/1 és 0489/2 hrsz-ú ingatlanok 
értékesítésének szándékától. Tekintettel arra, hogy az adásvételi szerz�dés megkötésére a 
kérelmez�nek küldött utolsó értesítés óta eltelt csaknem tíz év alatt sem került sor, viszont a 
Településrendezési Tervben megfogalmazott településfejlesztési elképzelések megvalósítása, 
illetve az Önkormányzat stratégiai céljainak végrehajtása szempontjából a terület 
elidegenítése nem célszer�, a megjelölt ingatlanok eladása tárgyában nem kíván adásvételi 
szerz�dést kötni.  
 
A döntésnek megfelel�en a 61/1993.  (IX.30. és a 103/1993. (XII.23.) sz. önkormányzati 
határozatokat visszavonja.  
 
Megbízza a jegyz� asszonyt, hogy tájékoztassa Schäfer Róbert kérelmez�t a döntésr�l, 
egyúttal pedig kezdeményezzen tárgyalásokat a vételár visszafizetése céljából Induló 
ajánlatnak a képvisel�-testület 400.- Ft/m2 összeget határoz meg.  
 
Határid�: 2005. január 31. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Egyebek b./ 
 
Faluszolga Kft-vel kötend� vállalkozási keretszerz�dések megtárgyalása.  
 
Benkó István: Megkérte a jegyz� asszonyt a napirendi pont ismertetésére.  
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Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a testülettel a Faluszolga Kft-vel kötend� 
intézményüzemeltetési, karbantartási szerz�désben foglalt rezsi óradíjjal kapcsolatos 
felvetését.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Gulyásné dr. Gál Ilona, Nagy László, Kecser István, Horinka 
László, Balogh Levente, László Ferenc, Cseri Péter, Lukács István 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy 2005. december 31-ig legyen 1.400.- Ft a Faluszolga Kft  
rezsi óradíja? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 3 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

378/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Faluszolga Kft rezsi óradíját 2004. 
november 30-tól 2005. december 31-ig 1.400.- Ft-ban határozza meg.  
 
Határid�: 2004. november 29. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
   Balogh Levente ügyvezet� 
 
További hozzászólók: Kecser István 
 
Benkó István: Ki fogadja el az intézmény karbantartási és üzemeltetési szerz�dés aláírását? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és 
a következ� határozatot hozta: 
 

379/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta és elfogadta az 
Önkormányzat fenntartási körébe tartozó, illetve irányítása alatt álló közintézmények 
karbantartási és üzemeltetési feladatainak ellátásra a Faluszolga Kft-vel kötend� vállalkozási 
keretszerz�dést, amelynek aláírásával a polgármestert megbízza.  
 
Határid�: 2004. december 18. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Benkó István: A következ� a közterület karbantartási szerz�dés.  
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona, Nagy László, Benkó István, Horinka László, Kecser 
István, Kiss Tamás, Lukács István, Balogh Levente, László Ferenc 
 
Benkó István: Ki fogadja el az elhangzott határozati javaslatot? 
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A képvisel�-testület a javaslatot 11 igen, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

380/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Faluszolga Kft-vel a közterületek 
kezelésével, a köztisztaság fenntartásával összefügg� feladatok elvégzésére kötend� szerz�dés 
1. és 2. pontban szerepl�kre egy évre kizárólagos szerz�dést köt az 1. számú mellékletben 
található díjak ellenében. Ezen kívüli munkákat meg kell rendelni, de ha helyi vállalkozó 10 
%-kal kevesebb árajánlatot ad, akkor a Kft-vel végezteti el a munkát. A 2. sz. melléklet 9. 10. 
és 11. pontjában a rezsi óradíjat 1400.- Ft-ban határozza meg. 
 
Határid�: 2004. december 18. 
 
Felel�s: Benkó István 
   polgármester 
 
További hozzászólók: Kiss Tamás, Lukács István, Benkó István 
 
Egyebek e./ 
 
Kiss-Tápay-Viszlói Ügyvédi Irodával kötött megállapodás tárgyalása.  
 
Benkó István: Megkérte a jegyz�asszonyt a napirendi pont ismertetésére.  
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a testülettel a szerz�dés felbontásának módját. 
 
Hozzászólók: Nagy László, Benkó István, Gulyásné dr. Gál Ilona, Kiss Tamás, Kecser István, 
Cseri Péter, Lukács István, Csanádi Gábor 
 
Benkó István: Ki fogadja el Nagy László javaslatát, hogy a Kiss-Tápay-Viszlói Ügyvédi 
Irodával a megbízási és együttm�ködési szerz�dés felbontásra kerüljön 2005. december 31. 
napjával és err�l az ügyvédi iroda 2005. január 15-ig tájékoztatást kapjon? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és 
a következ� határozatot hozta: 
 

381/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Kiss-Tápay-Viszlói Ügyvédi 
Irodával a megbízási és együttm�ködési szerz�dést fel kívánja bontani 2005. december 31. 
napjával. Megbízza a jegyz�t, hogy a határozatban foglaltakról az ügyvédi irodát 2005. január 
15-ig tájékoztassa.  
 
Határid�: 2005. január 15. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Egyebek f./ 
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Képvisel�i indítvány. 
 
Benkó István: Megkérte Cseri Pétert képvisel�i indítványának ismertetésére. 
 
Cseri Péter: Ismertette a testülettel az indítványában szerepl� kérdéseket.  
 
Hozzászólók: Lukács István, Kiss Tamás, Cseri Péter, Benkó István, Nagy László, Csanádi 
Gábor 
 
Benkó István: Ki ért egyet Cseri Péter javaslatával azzal a kiegészítéssel, hogy a Szent István 
Általános Iskolában állapítson meg a testület pótlékot az összevont osztályok miatt, 
amennyiben ez még nincs megállapítva.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot 8 igen, 3 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

382/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete az oktatási-nevelési intézményekben 
a pótlékokat az alábbiak szerint módosítja: 
 
Móra Ferenc Általános Iskola 
Tagiskola vezet� (ig.helyettes) 100%-ról  130%-ra 
Igazgató helyettes   175 %-ról  200 %-ra 
Diákönkormányzati vezet�    28 %-ról    30 %-ra 
Munkaközösség vezet�    22 %-ról    30 %-ra 
Osztályf�nöki      30 %-ról    50 %-ra 
GYIV felel�s       20 %-ról    30 %-ra 
Pénzkezelési      90 %-ról    90 %-ra 
Munkavédelmi       8 %-ról    10 %-ra 
Napközi étkeztetés     35 %-ról       0 %-ra 
Könyvtárosi      31 %-ról      0 %-ra 
 
Szent István Általános Iskola 
Osztályf�nöki      30 %-ról    50 %-ra 
Diákönkormányzati vezet�    25 %-ról    30 %-ra 
Munkaközösség vezet�    22 %-ról    30 %-ra 
Pénzkezelési        0 %-ról    90 %-ra 
Számítástechnikai rendszergazda     0 %-ról    70 %-ra 
Összevont csoportra a törvényben el�írt pótlék, amennyiben ez még nem került 
megállapításra.  
 
Összevont Napköziotthonos Óvoda 
Tagóvoda vezet� helyettes   110%-ról   130%-ra 
Munkaközösség vezet�    22 %-ról    30 %-ra 
GYIV felel�s      20 %-ról    30 %-ra 
Pénzkezelési      30 %-ról    90 %-ra 
Vegyes csoport       6 %-ról    20 %-ra 
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Határid�: 2005. január 01. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
(László Ferenc települési képvisel� az ülésr�l távozott.) 
 
Benkó István: A következ� kérdés a Szent István Általános Iskola építésével kapcsolatos 
kérdés.  
 
Hozzászólók: Lányi György, Benkó István, Csanádi Gábor, Horinka László, Cseri Péter, Kiss 
Tamás, Kecser István, Lukács István, Gulyásné dr. Gál Ilona 
 
Csanádi Gábor: A Szent István Általános Iskola b�vítésének kérdésében névszerinti szavazást 
kért.  
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a Településfejlesztési Bizottság javaslata alapján a Szent 
István Általános Iskola négy tanteremmel való b�vítését a képvisel�-testület saját er�b�l oldja 
meg? 
 
A képvisel�-testület névszerinti szavazással, 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal 
a következ� határozatot hozta: 
 

383/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a Szent István Általános Iskola négy 
tanteremmel történ� b�vítését határozza meg, melyhez a forrást biztosítja, melyet a 2005. évi 
költségvetésébe tervez.  
 
Határid�: 2004. december 13. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
További hozzászólók: Kiss Tamás, Lukács István, Benkó István, Horinka László 
 
Benkó István: A Pénzügyi Bizottság javaslatának 6. 7. 8. és 10. pontja következik tárgyalásra. 
Megkérem a bizottság elnökét a szóbeli el�terjesztésre.  
 
Horinka László: Ismertette a képvisel�-testülettel a bizottságok küls� tagjainak 
jutalmazásának kérdését, valamint a 2005. január 01-t�l történ� díjazásukat.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Csanádi Gábor, Lukács István 
 
Benkó István: Két javaslat született 5.000.- Ft/ülés/f� és 8.000.- Ft/ülés/f�. Ki fogadja el a 
Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy a bizottságok küls� tagjai részére 5.000.- Ft tiszteletdíjat 
állapítson meg a testület 2005. január 01. napjától a bizottsági ülésen való részvételük 
arányában.  
 
A képvisel�-testület a javaslatot 9 igen, 1 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta. 
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Benkó István: Ki fogadja el, hogy a bizottságok küls� tagjai részére 8.000.- Ft tiszteletdíjat 
állapítson meg a testület 2005. január 01. napjától a bizottsági ülésen való részvételük 
arányában? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 2 igen, 8 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal elutasította. 
 

384/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a bizottságok küls� tagjai részére 
5.000.- Ft tiszteletdíjat állapít meg 2005. január 01. napjától a bizottsági ülésen történ� 
részvétel arányában. A határozatban foglalt kiadást a 2005. évi költségvetésben tervezni kell.  
 
Határid�: 2005. január 01. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
További hozzászólók: Kiss Tamás, Gulyásné dr. Gál Ilona, Benkó István, Cseri Péter, 
Horinka László, Lányi György 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a bizottságok küls� tagjai bruttó 30.000.- Ft tiszteletdíjat 
kapjanak 2004. évi bizottsági munkájukért? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 9 igen, 2 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

385/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a bizottságok küls� tagjai részére 
2004. évre tiszteletdíjként bruttó 30.000.- Ft pénzbeli juttatás kifizetését határozza meg az 
általános tartalék terhére. 
 
Határid�: 2004. december 17. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Horinka László: Ismertette a testülettel a Pénzügyi Bizottság javaslatát a polgármester úr 
2005. évi juttatására vonatkozóan. 
 
Hozzászólók: Lukács István, Gulyásné dr. Gál Ilona 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Pénzügyi Bizottság javaslatát? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 11 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

386/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
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Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a polgármester illetményét 2005. 
évben nem kívánja emelni, azt a 2004. évi illetményének összegében határozza meg.  
 
Határid�: 2004. december 13.  
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Cseri Péter: Az intézményvezet�k jutalmazására tett javaslatot a képvisel�-testület felé.  
 
Hozzászólók: Horinka László, Nagy László, Benkó István, Kiss Tamás, Lukács István, Cseri 
Péter, Kecser István, Gulyásné dr. Gál Ilona 
 
Benkó István: Kívánja-e a testület saját hatáskörébe vonni az intézményvezet�k 
jutalmazásának a kérdését? 
 
A képvisel�-testület 6 igen, 4 nem, 2 tartózkodás szavazati aránnyal a kérdésben döntést nem  
hozott.  
 
További hozzászólók: Lukács István, Lányi György, Horinka László, Kiss Tamás, Gulyásné 
dr. Gál Ilona 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ki fogadja el, hogy a polgármester úr 2004. évi munkájáért bruttó 500 
ezer Ft jutalomban részesüljön? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 1 igen, 9 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elutasította 
(Benkó István polgármester nem szavazott). 
 
Gulyásné dr. Gál Ilona: Ki fogadja el, hogy a polgármester úr 2004. évi munkájáért bruttó 250 
ezer Ft jutalomban részesüljön? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 2 igen, 6 nem, 3 tartózkodás szavazati aránnyal elutasította 
(Benkó István polgármester nem szavazott). 
 
Gulyásné dr. Gál  Ilona: Ki fogadja el, hogy a polgármester úr 2004. évi munkájáért 
jutalomban ne részesüljön? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 7 igen, 3 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta 
(Benkó István polgármester nem szavazott) és a következ� határozatot hozta: 
 

387/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete Benkó István polgármestert 2004. 
évi munkájáért jutalomban nem részesíti.  
 
Határid�: 2004. december 13.  
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
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Benkó István: A következ� kérdés az ipar�zési adó mértékével kapcsolatos kérdés. Megkérte 
a Pénzügyi Bizottság elnökét a bizottság javaslatának ismertetésére.  
 
Horinka László: Ismertette a testülettel a Pénzügyi Bizottság javaslatát az ipar�zési adó 
mértékével kapcsolatban.  
 
Hozzászólók: Gulyásné dr. Gál Ilona, Benkó István, Szücsi Csaba, Lukács István, Kiss Tamás 
 
Benkó István: Két javaslat érkezett. A Pénzügyi Bizottság javaslata szerint az ipar�zési adó 
mértékét 1 %-ról 1,4 %-ra emeljük a másik szerint pedig ne emeljük az ipar�zési adó 
mértékét. Ki fogadja el, hogy 1,4 %-ra emeljük az ipar�zési adó mértékét? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 4 igen, 7 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elutasította. 
 
Benkó István: Ki fogadja el a javaslatomat, hogy az ipar�zési adó mértékét ne emeljük, 
maradjon 1 %? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 7 igen, 4 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

388/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete az ipar�zési adó mértékét nem 
kívánja emelni, az ipar�zési adó mértéke 1 % marad. 
 
Határid�: 2004. december 13. 
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Egyebek g./ 
 
Képvisel�i indítvány. 
 
Benkó István: Megkérte Horinka Lászlót, ismertesse a testülettel képvisel�i indítványát.  
 
Horinka László: Ismertette a testülettel a Kossuth Lajos utca felújítása és kezelésének átvétele 
tárgyára vonatkozó javaslatát.  
 
Hozzászólók: Benkó István, Horinka László, Kecser István, Farkas Ferenc, Lányi György, 
Kiss Tamás, Cseri Péter, Lukács István, Csanádi Gábor 
 
Benkó István: A Kossuth Lajos utca felújítása ügyében fel fogom venni a kapcsolatot a 
PEMÁK KHT vezet�jével, Kenderesy úrral és ennek eredményér�l a képvisel�-testületet 
2005. januári ülésen tájékoztatni fogom. Továbbra is az a véleményem, hogy az átvételt ne 
szorgalmazzuk.  
 
További hozzászólók: Horinka László, Benkó István,  
 
Egyebek h./ 
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Képvisel�i indítvány: 
 
Benkó István: Megkérte Szücsi Csabát ismertesse a képvisel�-testülettel indítványát. 
 
Szücsi Csaba: Ismertette a testülettel képvisel�i indítványát.  
 
Benkó István: Ki fogadja el Szücsi Csaba javaslatát a Sülysápról készül� DVD 
forgatókönyvével kapcsolatban? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

389/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete elfogadja az Oktatási, Kulturális és 
Sport Bizottság által készített, Sülysápot bemutató DVD film forgatókönyv-vázlatát és 
megbízza Benkó István polgármestert az elfogadott munkaanyag továbbításával.  
 
Határid�: 2005. január 15. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
 
Egyebek i./ 
 
Beadvány piacfelül� személyével kapcsolatban.  
 
Benkó István: Megkérte a képvisel�-testületet a beadvánnyal kapcsolatos észrevételek, 
kérdések megtételére. 
 
Hozzászólók: Kiss Tamás, Benkó István, Horinka László, Nagy László, Szücsi Csaba 
 
Benkó István: Ki fogadja el az elhangzott javaslatot? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot egyhangú szavazati aránnyal elfogadta és a következ� 
határozatot hozta: 
 

390/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete megtárgyalta a piacfelügyelettel 
kapcsolatos beadványt. A piacot továbbra is üzemeltetni kívánja a korábban kialakult rend 
szerint. Megbízza a jegyz�t a beadványra a határozatban foglaltak alapján adjon választ.  
 
Határid�: 2004. december 31.  
 
Felel�s: Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 



 16 

Gulyásné dr. Gál Ilona: Ismertette a képvisel�-testülettel a Falumúzeum korszer�sítése 
tárgyában benyújtott pályázathoz szükséges határozat meghozatalának szükségességét. 
Ismertette a határozati javaslatot. 
 
Benkó István: Ki fogadja el az elhangzott határozati javaslatot? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 11 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

391/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a „A falumúzeum korszer�sítése, 
felújítása, rendbetétele” címen szeptemberben benyújtott AVOP 3.4. pályázathoz 
meghatalmazza a polgármestert és a jegyz�t az önkormányzat képviseletére, megbízza a 
pályázattal kapcsolatos képviselettel, a pályázati anyagok aláírására. 
 
Határid�: 2004. december 13. 
 
Felel�s: Benkó István polgármester 
   Gulyásné dr. Gál Ilona jegyz� 
 
Egyebek j./ 
 
Sápi óvoda partfal pályázatok bontása.  
 
Benkó István: Ismertette a testülettel, hogy a sápi óvoda partfal pályázatra három darab 
pályázat érkezett.  
 
A képvisel�-testület a pályázatokat felbontotta.  
 
Hozzászólók: Kecser István, Benkó István 
 
Benkó István: Ki fogadja el, hogy a Geoszolg Kft-t bízzuk meg a sápi óvoda el�tti bélésfal és 
a sápi óvoda mögötti partfal építési munkálatok elvégzésével? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 11 igen, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és a 
következ� határozatot hozta: 
 

392/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a sápi óvoda el�tti bélésfal és a sápi 
óvoda mögötti partfal építési munkálatok elvégzésével a Geoszolg Kft-t bízza meg.  
 
Megbízza a polgármestert a szerz�dések aláírásával.  
 
Határid�: 2004. december 18. 
 
Felel�s: Benkó István 
   Polgármester 
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Benkó István: A Településfejlesztési Bizottság határozati javaslatait testületi ülés el�tt kapták 
kézhez a képvisel�k. Megkérte Kecser Istvánt a javaslatok ismertetésére.  
 
Kecser István: Ismertette a testülettel az Intézményfejlesztési Alapról szóló rendelet-
tervezetet. 
 
Hozzászólók: Lányi György, Kecser István, Benkó István, Kiss Tamás, Nagy László, Cseri 
Péter 
 
Benkó István: Mindenki gondolkodjon el a rendelet-tervezeten, az elhangzott javaslatokon és 
a kés�bbiekben visszatérünk a rendelet tárgyalására.  
 
Kecser István: Ismertette a testülettel az ingatlanvagyonnal kapcsolatos javaslatot.  
 
Hozzászólók: Csanádi Gábor, Benkó István, Kecser István, Lukács István, Lányi György, 
Szücsi Csaba, Dr. Papp Ágostonné, Kiss Tamás 
 
Benkó István: Ki fogadja el a Településfejlesztési Bizottság által tett javaslatot, hogy 
vásároljuk meg az ingatlant és bízzuk meg a jegyz�asszonyt a tárgyalások lefolytatásával? 
 
A képvisel�-testület a javaslatot 10 igen, 1 nem, 1 tartózkodás szavazati aránnyal elfogadta és 
a következ� határozatot hozta: 
 

393/2004. (XII.13.) sz. önkormányzati határozat: 
 

Sülysáp Nagyközségi Önkormányzat képvisel�-testülete a településfejlesztési elképzelések 
megvalósítása érdekében kívánatosnak tartja a Vasút u. 26. sz. 1401. hrsz-. alatti ingatlan 
megvásárlását. Megbízza a jegyz�t, hogy a szerz�dés el�készítésére és megkötésére irányuló 
tárgyalásokat haladéktalanul kezdje meg az eladókkal és konkrét egyezség kialakulása esetén 
err�l a polgármester útján, vagy közvetlenül tájékoztassa a képvisel�-testületet.  
 
Határid�:  a tárgyalások megkezdésére  2004. december 14. 
  A tájékoztatásra   2004. december 20. 
 
Felel�s:  Gulyásné dr. Gál Ilona 
   Jegyz� 
 
Bejelentések:  
 
Benkó István: Ismertette a testülettel az Új utca helyreállítására és a Dankó köz aszfaltozására 
fordított összegeket. Tájékoztatta a Bölcs�dére és a véd�n�i szolgálatra benyújtott pályázatok 
állását.  
 
Lukács István: Ismertette a testülettel az interneten olvasott híreket a véd�n�i szolgálattal és 
az eszközfejlesztésre vonatkozó pályázatokkal kapcsolatban.  
 
Benkó István: Tájékoztatta a testületet a karácsonyi díszvilágítással kapcsolatos lépésekr�l és 
eredményeir�l, valamint a mikuláscsomagok vásárlásáról.  
 
Hozzászólók: Lukács István, Benkó István, Horinka László, Benkó István, Lukács István 
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Benkó István: Ismertette a testülettel az ÉMÁSZ-szal közvilágítás ügyben tett lépéseket, 
valamint házszám táblák készítésére érkezett ajánlatot. Tájékoztatta a testületet a 
Sportöltöz�be padvásárlásra kifizetett összegr�l és annak elszámolásának feltételér�l. 
Jakabszálláson az útjavítása megtörtént. A Faluszolga Kft-vel kapcsolatban a szeptember 
hónapban munkába lép� dolgozókkal kapcsolatos könyvel�i észrevételt ismertette a 
testülettel. Tájékoztatta a testületet, hogy a Dózsa Gy. út 55. szám el�tti útszakasz 
aszfaltozásának szükségességét szakemberek megnézték, akik nem találtak semmiféle 
aszfaltozási igényt. A határozatban foglaltakat teljesíteni nem tudom. 
 
Hozzászólók: Kecser István, Benkó István 
 
Benkó István: Ismertette a testülettel a Grósz tanyai ingatlanokkal kapcsolatban szükséges 
lépéseket, valamint a népszavazással kapcsolatos fejleményeket. 
 
Lukács István: Csatorna ügyben mire számíthatunk? 
 
Benkó István: Ismertette a testülettel a szennyvíztisztítóm� és csatorna ügyben várható 
pályázati lehet�séget. Tájékoztatta a testületet a nagykátai kisrégió felé történ� fizetési 
kötelezettségr�l. A szilárdhulladékkal kapcsolatban gépkocsi vásárlások történtek, amire 
Sülysápra vonatkozó részt számlázták, valamint a 2004. évben fizetend� díj felét.  
 
Ismét eltelt egy esztend�. Végeztük a munkánk, jól rosszul, minden esetre az eredményekkel, 
mint polgármester nem vagyok igazán elégedett. Kívánom a testületi tagoknak, a jelenlév�kön 
keresztül Sülysáp lakosságának �szinte, szívb�l jöv� kellemes karácsonyi ünnepeket és 
nagyon boldog új esztend�t. Teljesüljenek a családok elképzelései a 2005. esztend�ben.  
 
Megköszönte a megjelenést, aktivitást és az ülést berekesztette. 
 
 
Sülysáp, 2004. december 16. 
 
 
 
 
 
Benkó István       Gulyásné dr. Gál Ilona 
Polgármester          jegyz� 
 
 
 
 
 
 
         Farkas Ferenc 
         Jkv. hitelesít� 
 


